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Dagsorden/Referat Skolebestyrelsesmøde 

Deltagere: 

Line Frølund Wulff  Karina Beringer (medarbejder) 

Iben Von Hallas  Mette Søndergaard (medarbejder) 

Michael Holmberg  Dick Glintborg (skoleleder) 

Simon Stouby   Bebhinn Kendellen (viceskoleleder) 

Nikolaj Kildeby   

Mette Møller Sørensen                                  

Louise Hedevang Pedersen (afbud)    

 

Mødedato: 17. august 2021  

Tidspunkt: 18.30 – 21.00 

Sted: Skolen 

 

1. Velkommen 
Godkendelse af referat fra sidste møde 

 
Referat: Der aftales at der fremover gives en uges læsetid for at meddele tilbage mht. 

kommentarer til referatet ellers betragtes det som godkendt.  

 

2. Tilsyn: National Trivselsmåling 2021 
 

Referat: Gennemgang af enkelte områder fra de overordnet resultater fra den nationale 
trivselsmåling. Overordnet ligger vi på den nationale gennemsnit, hvilket er godt.  
Kategorierne er Social trivsel; Faglig trivsel; Støtte og inspiration og Ro og orden. Det har været 
svært at sammenligne resultaterne, da skoleårene har set forskellige ud fra før og efter covid-
tiden.   
Vi tog afsæt i kønsdelingen for 4.-9.årg. og så på hvordan drengene og pigernes resultater var 
forskellige.   
Fokus i indskolingen er ’Er du god til at løse dine problemer? ’ 
Og i 4.-9.årg.: ’Hvor tit kan du finde en løsning på problemer, bare du prøver hårdt nok?’ og vi er 
som skole opmærksomme på følgende især:  

 Fokus på det sociale – hvordan styrker vi ’vi’ følelsen, vi vil gerne styrke 
fællesskabsfølelsen på tværs af årgangene på ny og der er især fokus på at bekæmpe 
en evt. ’ensomhedsfølelse’.  

 Fokus på det faglige - herunder at kunne løse problemer selv. 

 
3. Arbejdsgruppe - Forældremøder 

– nyt fra arbejdsgruppen 
 
Referat: Gennemgang af arbejdsgruppens proces indtil nu. Vores ønske er, at der til den 
kommende ’intro’ møde til foråret med vores kommende 00. årg. er vigtigt at være klar til. Det er 
vigtigt at medtænke at der skal en kulturændring til – og en forventningsafstemning mellem 



 

  Side 2 

forældrene forventninger til ’hvad indebærer et forældremøde?’: inddragelse – form og indhold. 
Gruppen tager afsæt i det feedback, der kommer omkring implementeringsdelen og overvejer et 
evt. spørgeskema til forældrene efter møderne i år.  
 

4. Planlægning af fællesbestyrelsesmøde 
- ønsker vi stadig emnet fra sidste år: Digital dannelse? 
- hvad vil vi gerne have ud af det? 

 
Referat: Der har tidligere været taget kontakt til SSP omkring en mulig oplægsholder til vores 
fællesbestyrelsesmøde med børnehaven den 30.11.2021.  
 
Vi aftalte, at vi fortsætter med aftalerne med SSP kontakten Jonas Ravn og vil også gerne tage 
kontakt til vores lokale politiker til et senere møde.  
Til info. er der aftalt et forældreoplæg for forældre fra børnehaven til 3. årg. og igen fra 4.-9.årg. 
den 11. januar. Her er det oplægsholderen er Rikke Yde Tordrup, som er forfatteren til bogen 
’Markante forældre’ 
 

5. Planlægning af vores input for de kommende forældremøder 

 
Referat: Der aftales at der burde laves en skabelon omkring hvilke emner der arbejdes med og 
fortælles om på de forskellige årgange. Det er valgår i år og derfor er det vigtigt at vi får flere 
med og gerne en stor fælles forældreopbakning omkring børne- og ungefællesskaber 
(legegrupper, spisegrupper, hyggegrupper). Fokus på valg og det sociale.  

 
6. Udmeldelser og indmeldelser  

- særligt fokus på 7. årgang, hvor der har været ekstraordinær stor udskrivning 
- hvordan er det håndteret og hvad har vi lært – kan vi lære? 

 
Referat: Der er pr. 16. august 2021 et elevtal på 400 elever indmeldt på skolen.  
I henhold til den bestemte årgang så har den samlet tilbagemeldingerne fra forældrene været 
meldt ud til årgangen. 
 
Skolen beskrev de indsatser der har været afprøvet: en løbende trivsels- og fagligt arbejde på 
årgangen; En særlig indsats med et arbejde omkring enkelte elever (individuelle indsatser). 
Samlet arbejde med inklusionsopgaven. 
 
Det giver også indsigt i hvor vigtigt forældresamarbejdet er og hvor tilliden forældrene imellem 
er skrøbeligt. Har forældre indblik i Folkeskolens formål? Hvordan sikre vi, at forældre ikke giver 
op på arbejdet med fællesskab på årgangen? Hvilke forventninger kan vi stille til skole i 
forældresamarbejdet, hvor ressourcerne i familierne er forskellige?  
Der blev drøftet hvordan en skolekultur og en klasse/årgangskultur er vigtigt at værne om.  
 

7. Meddelelser - Orientering om aktuelle forhold vedrørende skolen fra: 

 
Referat: Der blev meldt ud omkring følgende fra ledelsen: Sygemelding og ansættelser, 
Mobilpolitikken, Halbyggeri og Corona. 
 
Er der et ønske om at der kunne være køleskab i udskoling. Det kræver, at der er en beslutning 
fra forældrene og dermed en rengøringstjans.  

 
8. Dato for næste kaffemøde 

Referat: Der sendes en doodle ud. 

9. Evt  
Herunder punkter til senere møde 
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